



Tombeau du Bx Chaminade au cimetière de la Chartreuse de Bordeaux **Tomb of Blessed Chaminade in the Cemetery of la Chartreuse in Bordeaux**



Statue Bx Chaminade, de Callède, érigée par le P. Kramer sur le fronton de la Chapelle de la Madeleine, sur la cours Pasteur
Statue of Blessed Chaminade, by Callède, erected by Fr. Herbert Kramer on the façade of the Chapel of the Madeleine, facing the street of Cours Pasteur



Autel de la Chapelle
Chaminade, contenant les
reliques « insignes » du
Fondateur (son « chef »)

Altar of the Chaminade
Chapel, containing first class
relics of the Founder (his
skull)



Façade of the Chapel of the Madeleine on Cours Pasteur with the statue of Blessed Chaminade by Callède, erected by Fr. Kramer

Fronton de la Chapelle de la Madeleine, sur le cours Pasteur, avec la statue du Bx Chaminade de Callède, érigée par le P. Kramer



Chapelle Chaminade **Chaminade Chapel**



Buste du Bx Chaminade, sculpté en bois par M. et peint par l'architecte qui a organisé la restauration de la chapelle de la Madeleine en 2000

Bust of Blessed Chaminade, sculpted in wood by M. and painted by the architect who organized the restoration of the Chapel of the Madeleine in 2000.



chœur du Chapelle de la Madeleine, avec le Christ et à sa droite Marie.

Sanctuary of the Chapel of the Madeleine, with Christ and Mary at his right.



Autel de la chapelle de la Madeline, avec les reliques « insignes » (le « chef) du Bx Chaminade.

Altar in the Chapel of the Madeleine, with first class relics (the skull) of Blessed Chaminade

NOTE: est-ce qu'on doit dire ici Altar of the

Chaminade Chapel of the Madeleine.....



Annonciation en bois doré, acquise par le Bx Chaminade au début de la Révolution Française

Annunciation in gilded wood, acquired by Blessed Chaminade at the beginning of the French Revolution



Prie-Dieu du Bx
Chaminade

Blessed Chaminade's prie-dieu.



Vue d'ensemble du chœur de la Chapelle de la Madeleine

Overview of the sanctuary of the Chapel of the Madeleine



Table de cuisine, sur laquelle le Bx Chaminade et d'autres prêtres célébraient clandestinement la messe durant la Révolution, chez Melle de Lamourous, au Pian Médoc. Table cédée par les sœurs de la Miséricorde pour la Chambre du Bx Chaminade

Kitchen table from the estate of Mlle de Lamouruos at Pian-Médoc, where Blessed Chaminade and other priests secretly celebrated Mass during the Revolution. The table was donated by the Sisters of the Miséricorde for Blessed Chaminade's private room.